


M

MALANDA NATHAËL

Associate Attorney at Allen & Overy

 Luxembourg


© CRÉDIT PHOTO

2015 - Appointed Associate Attorney at Allen & Overy


2012 - He is admitted to the Luxembourg Bar

Nathaël MALANDA : sensitive to legal questions, Nathaël left Lorraine to study in the city of Enlightenment, Paris. In 2011, he graduated from the University of Panthéon Sorbonne with a Master II in social protection law. He learns the tricks of being a lawyer in large institutions such as the firm Gide Loyrette Nouel, considered the first French company by the English publisher Legal 500 ; and elected “Best European law firm of the year” by the Legal Alliance Summit & Awards (ILASA) - Decision makers in 2010. This experienced lawyer comes to the market with expertise in labor law, civil litigation and legal advice. In 2012, he joined MNKS and moved. A lawyer in labor law / dispute resolution, he became a lawyer in labor law / dispute settlement thanks to his admission to the Luxembourg Bar. Luxembourger, French, German, English, Portuguese, Nathael is a polyglot confirmed. In 2014, this argument in his favor pushed Allen & Overy to recruit him. In 2015, he is named associate lawyer. 🌟

M

MALANDA NATHAËL

Avocat associé chez Allen & Overy

 Luxembourg


© CRÉDIT PHOTO

2015 Il est nommé avocat associé au sein du cabinet Allen & Overy

2012 Il est admis au barreau de Luxembourg

Nathaël MALANDA est très tôt sensibilisé aux questions juridiques, il quitte la Lorraine pour étudier dans la ville des Lumières. En 2011, il sort de l'Université Panthéon Sorbonne avec un Master II droit de la protection sociale d'entreprise. Il apprend les rouages du métier d'avocat dans de grandes institutions telles que cabinet Gide Loyrette Nouel, considéré comme le premier cabinet d'affaires français par l'éditeur anglais Legal 500 et élu “Best European Law Firm of the Year” par international Legal Alliance Summit & Awards (ILASA) - Décideurs en 2010. Ce juriste confirmé arrive sur le marché avec comme bagage une expertise dans le Droit du travail, le contentieux civil et le conseil juridique. En 2012, il rejoint le cabinet MNKS et y fait sa mue. De juriste en droit du travail / règlement des différends, il devient avocat en droit du travail / règlement des différends grâce à son admission au barreau de Luxembourg. Luxembourgeois, français, Allemand, Anglais, Portugais, Nathaël est un polyglotte confirmé. En 2014, cet argument de plus en sa faveur a poussé le cabinet Allen & Overy à le recruter. En 2015, il est nommé avocat associé. 🌟